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Geachte leden van het College, 
 
 
De raadsleden ontvangen met enige regelmaat – waarvoor dank - een overzicht van het verloop en 
de stand van de Algemene reserve (AR). Hierop prijkt sinds enige tijd een onttrekking van € 8.000. 
Hierbij wordt gemeld dat dit bedrag is onttrokken aan de AR in verband met de huur van een hal 
voor de amateurkunst; hierbij wordt verwezen naar de kadernota 2018. In reactie op een 
onderhandse vraag van onze kant kwam als antwoord dat in de Begroting voor 2018 die 
onttrekking uit de Algemene reserve financieel technisch is verwerkt. Verlaging huur € 8.000 via 
post 6.509.065 en onttrekking algemene reserve via post 6.953.0109. 
Bij de kaderstelling en het opstellen van de begroting 2018 ging men er nog vanuit dat voor de 
amateurtheatergroepen een hal zou moeten worden gehuurd. Een aantal verenigingen voor 
amateurkunst maakte – primair voor de bouw van hun decors – toen om niet gebruik van de hal 
van de voormalige Karwei. Omdat bekend was dat zij op termijn die hal zouden moeten verlaten, 
werd al geruime tijd gezocht naar een alternatief. De inschatting was dat de kale huurkosten van 
een hal ongeveer € 25.000 per jaar bedragen. Het college was bereid 1/3 van die kosten, afgerond 
€ 8.000 vooralsnog voor rekening van de gemeente te nemen; die kosten zouden eenmalig ten 
laste van de AR worden gebracht.  
Echter op 6 februari 2018 heeft een meerderheid van de gemeenteraad besloten om een nieuwe 
hal op Zanddonk te laten bouwen, die voor een bedrag van € 18.767 te verhuren aan de 
amateurgezelschappen en deze gezelschappen een subsidie ad € 18.767 ter compensatie van de 
huur te verstrekken. Daarmee is besluitvorming over het huren van een bestaande hal vervallen. 
 
Naar aanleiding van hetgeen hierboven is geschetst hebben wij één vraag: 

1. Welke hal wordt nu gehuurd door de amateurgezelschappen die vorig jaar verbleven in de 
hal van de voormalige Karwei?  

Dit antwoord is voor ons van belang. Want als ze voor een bedrag van € 8.000 nu elders kunnen 
huren, dan is nieuwbouw van een hal niet nodig. En als ze nog steeds om niet in de oude Karwei-
hal verblijven, dan is de onttrekking uit de AR overbodig en roept dit de vraag op wat er met die € 
8.000 gebeurt. 
 
Met grote belangstelling wachten wij uw beantwoording af. 
 
 
Hoogachtend, 
mede namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Jan van Groos 


